
              FAU Grålum barneskole 

 

 Referat #2 FAU møte  

Dato:  24.01.2024  
Kl.:   ca. 18.30  
Sted:  Lærerværelse Grålum Barneskole  
Tilstede: 14 representanter, 5 avslått 

  

Saksliste: 

1. Åpning og velkommen 

a. Godkjent 

2. Godkjenning av innkalling og saksliste 

a. Godkjent 

3. Status grupper 

a. Julegrantenning: 

b. Fornøyd med gjennomføringen. Gikk i overskudd med kr. 6000.  

c. Elementer som neste år må vurdere:  

i. Annen dato? Færre deltakere i år, da arrangementet var 

samtidig med andre store barnearrangement. 

ii. Lengden. Er det for lenge? 

iii. Kan arrangementet flyttes til skolen og heller tenne et 

ordentlig «juletre» via belysning av ett av trærne i 

skolegården? Samme opplegg, med loddsalg osv. Tent 

juletre gir stemning til barna ved skolen hele julen.  

iv. Arrangement gruppen for kommende år må vurdere. 

d. Trafikk og nærmiljø 

i. Gå-til-skolen aksjonen kom ut sent, denne må ut tidligere. En 

viktig aksjon da skolen melder om stor effekt på biltrafikk inn til 

skolen. Foresatte kjører elever (helt frem) til skolen i stor grad. 

Gå-til-skolen aksjonen vår ønskes startet rett etter påske. 

Varighet på 8 uker. Det ønskes også mer blest rundt hva som 

vinnes og hvem som vinner. Elevene må oppleve at det nytter å 

gå, gjøre en innsats. 

ii. Ny dropsone utenfor arbeidsbrakker er ikke merket, kan 

komiteen ta denne forespørselen videre til rette instans?  
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iii. Andre kommende oppgaver for komiteen er: Gå-til-skolen 

aksjonen vår – vårdugnad, oppsett sykkelstativ.  

e. 17. mai komiteen 

i. Cathrine tar lead på denne.  

ii. Ellers minner FAU om at ALLE foreldre i 4. trinn forventes å 

bidra til gjennomføringen, både før, under og etter.  

iii. Godt planverk for gjennomføring fra 2022 og 2023.  

iv. Avtale med Tune IL om lån av utstyr og kjøp av eventuelle 

rester som klubben kan videreselge.  

f. Søknad støtteordninger 

i. Ingen store pågående søknader. 

ii. Forslag om elementer det kan søkes penger til er «møteboks» 

for plassering i store skolegård.  

g. Fritidsklubbgruppa 

i. Målsetter åpning ila. februar/mars. 

ii. Det har vært varierende oppmøte på dugnader, hvis denne 

trenden forsetter når fritidsklubben skal holde åpent, vil det bli 

utfordrende å drifte!! Forventes at foreldregruppen stiller for 

gjennomføring. 

iii. To dugnader igjen før ferdigstillelse.  

4. Økonomi 

a. Ingen store kommentarer, kontroll på den økonomiske statusen.  

5. Eventuelt  

 

 

Referent 

Eirik Kjølberg Klonteig 

 

 

 


